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Vragen van het lid Marcouch (PvdA) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over de beschieting van de basisschool As-Siddieq in Amsterdam (ingezonden 
13 januari 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Basisschool in Noord beschoten: «Meer dan acht 
kogelgaten»?1 

Vraag 2
Wat is de stand van zaken in het politieonderzoek? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het beschieten van een school een groter gevoel van 
onveiligheid bij de leerlingen en het personeel zal geven dan een (andere) 
vernieling? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat bij het beschieten van een school of ander gebouw 
niet alleen sprake is van vernieling maar mogelijk ook van bedreiging? Zo ja, 
waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Hoe vaak zijn islamitische instellingen in Nederland het afgelopen jaar 
getroffen door vernielingen of bedreigingen? Hoeveel van dergelijke 
voorvallen zijn bij de politie gemeld, is er aangifte gedaan of zijn er bij de 
Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding en Veiligheid (NCTV) bekend? 

Vraag 6
Wat is de stand van zaken betreffende het overleg tussen de NCTV en 
islamitische organisaties? 

Vraag 7
Wat is het meest recente oordeel van de NCTV over het dreigingsniveau met 
betrekking tot islamitische instellingen? 

1 http://www.at5.nl/artikelen/164387/basisschool-in-noord-beschoten-meer-dan-acht-kogelgaten
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Vraag 8
Acht het nodig islamitische instellingen waaronder scholen en moskeeën 
extra bescherming te bieden? Zo ja, waaruit gaat dat bestaan? Zo nee, 
waarom niet?
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